
Uppsala Cykelförening - styrelsemöte 26 augusti 2015 
 
Närvarande styrelsemedlemmar: 
Per Eric Rosén, Magnus Johansson, Lars Samuelsson, Johan Wallin, Clara Ahlberg, Michael 
Bergman, Liselott Evasdotter 
 
Plats: Sturegatan 12A 
 
Mötesordförande. Liselott Evasdotter 
Mötessekreterare: Magnus Johansson 
 

1. Föregående protokoll lästes upp. 
2. Kassörens punkt: 

260 registrerade medlemmar. Ca: 300 om man räknar de som ej hunnit bli registrerade 
än. Ekonomin ser stabil ut. Finns fortfarande projektpengar kvar som kan användas. 
Skulder till medlemmar har börjat justeras. Blankett för att få ersättning för utlägg finns 
på hemsidan. 

3. Rapporter: 
Barnens Parksommar: Väldigt få besökare pga dåligt väder. 

4. Kommande aktiviteter: 
Recentiorsmottagning 28 aug: Utanför universitetsaulan, 1213. Samling ca 11.30. Per 
Eric, Liselott och Lars kan vara med. 
Tröjutdelning/försäljning 1 sept: På Kabyssen 1821. 
Kulturnatten 12 sept: Aktivitet tillsammans med Cykelfrämjandet vid Nybron 1116. Per 
Eric är ansvarig. Johan, Michael, Lars, Clara kan vara med. Magnus kan eventuellt vara 
med. 
SLU, institutionsdag 16 sept: Liselott visar en lastcykel och vikcykel. Behövs inga 
ytterligare deltagare. 
Europeiska trafikantveckan 17 sept: Kommunen har en planerad aktivitet på 
Resecentrum 1218. Vi verkar inte ha fått någon inbjudan om att vara med. Magnus 
kontaktar ansvarig och frågar. 
Lastcykelmässa, Stockholm 1819 sept: 18e är för politker och företag. 19e är för 
allmänheten. Vi kan delta båda dagarna om vi vill. Per Eric, Clara och eventuellt Johan 
kan vara med. Vi pratar om vårt poolprojekt och tar eventuellt med en lastcykel. 
Lastcykelpicknick 26 sept: samling 13 på Stora torget. Vi cyklar till Stadsparken och 
har picknick. 
Stadsskogens dag 30 sept: Ramtid 1115. Samling och uppställning ca 10.30. Magnus 
och Per Eric är med. Lars, Johan och Michael eventuellt med. 

5. Cykelpoolen: 
Bullitcykeln har en ny värd sedan i somras. Värden vill gärna ha låda till den. Hon får i 
uppdrag att kolla upp vad det kostar och komma med ett förslag som vi i styrelsen sedan 
kan ta ställning till. 



 
Fordonen på Arken lånas ut mycket. 
Båda elcyklarna lånas ut mycket. 
Babboe Transporter i Eriksberg har råkat ut för en brand i regnkapellet. Kapellet samt 
lampor förstördes. Lådan har slipats och fått ny lack invändigt. Ska få nya lampor. 
Milanocykeln i Stenhagen samt Babboe Transporter i Svartbäcken ska eventuellt få nya 
värdar. Clara är intresserad. 
Lastcykeln i Flogsta har lånats ut sparsamt under sommaren. 
NCKcykeln verkar användas mycket. 
Bellabike har haft en tillfällig värd pga semester. 
 
Bokningssytemet är redo att släppas på snart. 
 
Magnus har köpt in en låsbox som verkar fungera bra. Ska skicka mail till värdlistan och 
fråga om någon har behov av den. 
 
Lastcykelmek: 3 sept kl 17 på Noreens väg. 
 
UNTprojekt: Magnus har mailat men de har inte svarat. 
 
Reservdelar/kapell: Per Eric får fria händer att köpa in reservdelar och kapell för de 
pengar som finns kvar i budgeten för det. 

6. IT/PR: 
Nya affisher finns att ladda ner från hemsidan. 
Magnus skickar in PDFer till anslag.nu (ICAbutikernas digitala anslagstavlor). 
Clara skriver nyhetsbrev till medlemmarna. 
Per Eric skickar ett mail till alla värdar. 

7. Nästa möte: 7 oktober 1921, på Sturegatan 12A. 
 
 
 
 
 
 
______________________________ 
Mötesordförande 
 
 
 
 
______________________________ 
Mötessekreterare 


